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Drammen Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 9/2024 - Desember

Sted: Schwartz gate 6A, 3043 Drammen

Dato: 3. desember 2024, 17:30

Deltakere: Geir Vetterstad Skinnes (daglig leder), Per Fjeld-Olsen (styrets leder), Anja Kristin Lønseth
(styrets nestleder), Knut Arvid Syvertsen (styremedlem), Mariann Eide (styremedlem), Runar
Martin Dammen (styremedlem), Lars-Erik Olsen (varamedlem) og Janne Cecilie Hafskjold
(styresekretær)

Deltok ikke: Eirik Fossen (styremedlem), Terje Vold (styremedlem) og Jorunn Tveten (varamedlem)

Møteleder: Per Fjeld-Olsen

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

130-9-2024 Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Ingen styremedlemmer har meldt inn at de anser seg for inhabile i sakene til behandling.
Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

131-9-2024 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent. Til sak om bærekraft inn i vår kommunikasjon ga
Per eksempler på hvordan dette er fulgt opp siden forrige møte. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

132-9-2024 Strømsgodset TF, orientering om utbyggingsplaner

SIF TF har gjennom flere år hatt dialog om ny leieavtale på Gamle gress. Underveis i prosessen har det vært
snakk om fra DKs adm at man kanskje burde se på en overtakelse av anlegget. Godset har ventet på et videre
innspill fra adm., dette har ikke kommet. SF TF  har derfor tatt fram og pusset en del på planene som har ligget
siden Marienlyst planen falt i 2017. 
Det politiske vedtaket i siste FSK møte er ganske ullent og man skjuler seg bak den varslede helhetlige
utviklingen på Marienlystområdet som det foreløpig ikke er noe politisk kraft bak. SF TFs planer tar
utgangspunkt i Temaplanen der det står at man skal satse på OFS/OFPS som metode. 
Det utarbeides et brev/innspill som sendes til kommunedirektøren for å gi støtte til SF TF og Turnforeningens
planer som vi slår sammen i dette innspillet.

Styret gir også SF TF en stor gratulasjon etter at man kom på  7 plass i årets eliteserie.
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133-9-2024 Fortsettende sak (52-3-24), HØP 25-28

Det ble rapportert om gjennomførte budsjettmøter med representanter fra følgende politiske partier: Høyre,
Pensjonistpartiet, Krf, Venstre, FrP, Senterpartiet og Arbeiderpartiet. Sammendrag av de forskjellige partienes
forslag til HØP ble også gjennomgått. Partiene i formannskapet har lagt frem sine alternative budsjettforslag. Av
disse er det forslaget til Venstre som ligger nærmest opp til hva vi har meldt inn som behov. Det må antas at
forslaget til samarbeidspartiene vil bli vedtatt. I dette mer midler til fysisk aktivitet for seniorer, midler til OFS-
anlegg for 2025 og en marginal utvikling av midler til likebehandling. Sistnevnte dekker knapt prisstigningen for
et år på de midler som må tas fra aktivitet til drift av anlegg. Midlene for OFS-anlegg i 2025 er på 10 millioner,
men det ligger ikke inne midler for 2026-2028. Klubber med klare anlegg som ikke mottar midler i 2025, vil føle
dette urettferdig. Videre vil det blir vanskelig for idrettsrådet å sortere køen av anlegg som venter på OFS-midler.
Før endelig behandling i kommunestyret adresserer vi disse utfordringene til samarbeidspartiene. 

Etter kommunestyrets behandling sender vi ut informasjon til klubbene. 

134-9-2024 Gjennomgang av DIRs prioriterte oppgaver

Status på prioriterte oppgaver vedtatt på årsmøtet i 2023 ble drøftet. Styret har gjennom hele perioden hatt
fokus på sakene og mener vi så godt det er mulig har fulgt opp årsmøtets vedtak. Flere av punktene vil måtte
gis prioritet også for neste toårsperiode. Styret vil legge frem et reviderte dokumentet på årsmøtet 29.4.2025.

1. Likebehandling har vært høyt pri, litt bevegelse
2. Nye anlegg, litt bevegelse
3. Temaplan, ferdig
4. AL, langsiktig finansiering, ikke bevegelse, men foreløpig sikret gjennom stiftelsesmidler og økt

kommunal ramme
5. Inkludering følger samme mal som før
6. Jobbes med hele tiden

135-9-2024 Samarbeid med Drammen kommune

Daglig leder orienterte om:
Utdeling av utviklingsstipender 2024, IFO saken, oppdatering etter orienteringssaken i HU OU møtet 20.11,
Ungdomsrådet, orientering fra DIR i siste rådsmøte, Frivillighetsprisen 2024, jury møte, Høring om nye
skolestruktur, mulig nedlegging av Rødskog skole, Studietur til Flesberg med HU KIFB og HU OU 21.11,
Byggeprosjekt Veiavangen ungdomsskole og flerbrukshall.

136-9-2024 17 mai tivoliet, informasjon om arrangementet

Etter tilbudet fra Bane Nor Eiendom om bruk av Sundland har vi vært i kontakt med både Lunds- og Axels tivoli.

Lund er fullbooket for perioden. Axels er ikke veldig positive til Sundland, men har bedt oss sondere rundt

område på den tidligere travbanen. 

137-9-2024 Samarbeid med Idrettskretsen, ny leieavtale IH

Fremleieavtalen, som gjelder fra 01.01.2025 til 31.12.2029, involverer leie av deler av 3. etasje av Idrettens Hus
Drammen. 
I tillegg til leie av kontorlokaler omfatter avtalene bruken av møterom og fellesområder i denne etasje. 
Møterommene er godt utstyrt med moderne teknologi for videokonferanser og presentasjoner, noe som gir en
utmerket arena for samarbeidsprosjekter, møtevirksomhet og utdanningsprogrammer. Bruken av fellesområder
gir videre muligheter for uhøytidelige møter og sosial interaksjon mellom medlemmer av Viken Idrettskrets og
leietakerne, noe som kan styrke relasjonene og samarbeidsbåndene mellom de ulike aktørene.

Det ble opplyst at leie og felleskostnader reguleres i henhold til hovedavtalen mellom Marienlystsvingen AS og
Viken Idrettskrets. Felleskostnadene inkluderer blant annet vedlikehold av lokalene, strøm, internett og renhold,
som er essensielle for å sikre at fasilitetene forblir i topp stand. Det er også viktig å merke seg at
felleskostnadene kan justeres ved beslutning i husmøte som avholdes regelmessig.
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138-9-2024 Aktiv i Idrettslag, diverse søknader for 2025

Oppdatering om søknad til Norges Idrettsforbund (NIF) for 2025 ble presentert. Det ble informert om status for
søknadsprosessen og planen for videre fremdrift. Informasjonen ble tatt til orientering.

Foreløpig rapport fra idrettslagenes innrapportering legges fram på styremøtet i januar

Søknadsfrist til NIF for inkludering i idrettslag(Aktiv i idrettslag)2025 var 1. des. DIR søkte NIF om kr 1 700 000,-
til Drammen. 
Rapportfrist for ordningen er satt til 10.des. 24
Ny søknadsfrist for idrettslag i Drammen blir i februar. Idrettslag som ikke har rapportert  innen frist 2024, har
ikke mulighet til å søke ordningen for 2025

139-9-2024 Status evaluering av Aktive lokalsamfunn

Saken om statusoppdatering for prosjektet knyttet til AL og Yngve Carlssons kartlegging ble fremlagt for styret.
Det ble informert om at det er gjennomført statusgruppemøter i alle kommunedeler, og at det er arbeidet med å
strukturere informasjon fra perioden 2014-2024. Drammen kommune, inkludert kommunalsjefene for
barnehage/skole, kultur, idrett og frivillighet, samt forebyggende tjenester, er orientert om prosessen så langt.
Målsettingen for prosjektet er å avholde et større seminar med alle involverte parter i uke 12, dato er fastsatt til
fredag 21. mars 09.00-15.00.

140-9-2024 Økonomirapport pr. november

1. På grunn av ferieavvikling hor IRK har det ikke vært mulig å få en oppdatert rapport pr. november. DL og
PFO følger opp regnskapet fram mot neste styremøte der ambisjonen er å legge fram et utkast til et
årsregnskap.

141-9-2024 Rekruttering av ny daglig leder

Ansettelsesutvalget som ble nedsatt på forrige styremøte har hatt et møte og for øvrig kommunisert i egen
gruppe i Teams. Det er utarbeidet en annonse hvor Geir også har bidratt med innhold. Som vesentlig for
stillingen er definert forståelse og kunnskap om idrettens rolle, generell samfunnsinteresse/samfunnskunnskap
samt forståelse og interesse for politiske prosesser og offentlig forvaltning.  Annonse vil bli publisert på Finn.no
23.12.24 med søknadsfrist 19.01.25. Deretter gjennomgang og intervjuer. Som ambisjon at personen som
ansettes kan bekrefte innen 28.02.25 og med oppstart 01.06.25. Dermed en måneds overgang med Geir. 

Annonse på Finn 23.12.2024. Etablert bedriftsprofil for å gjøre rekrutteringsjobben enklere.

142-9-2024 Medlemsutvikling

Daglig leder presenterte en oppdatert oversikt over idrettslag som har blitt meldt ut eller meldt inn i DIR. Det ble
informert om følgende saker:

- Sammenslåing av Drammen Judo Club og Lier Judoklubb.
- Sande Paragliderklubb, som er under avvikling.

Styret tok informasjonen til orientering.
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143-9-2024 Orienteringssaker

Styret ble orientert om følgende aktiviteter og hendelser:

1. Møte med de andre rådene, avholdt 19.11.
2. Møte med Høgskolen i Molde. Høgskolen i Molde deltar i et EU-prosjekt som skal identifisere vellykkede
lokale prosjekter som øker marginaliserte gruppers deltakelse i idrettsaktiviteter. Målet er å analysere og forstå
hva som kjennetegner vellykkede prosjekter, og hvilke beslutningsprosesser og nettverk som muliggjør denne
praksisen. 
3. Deltakelse på VIKs Idrettsrådssamling på Lampeland.
4. Oppdatering fra Drammens Turnforening vedrørende utbyggingsplaner.
5. Informasjon om Skøiteklubbens behov for strakstiltak angående manglende garderober på Marienlyst.
6. Workshop rundt Drammen helseparks ambisjon om å etablere en ny arena for aktiviteter. Navn:
Folkesentralen.
7. Behandling av søknader til stiftelser gjennom tredjepart, bekymring fra Sparebankstiftelsen DNB.

144-9-2024 Eventuelt

Styret evaluerte eget arbeid og prosesser på møte før ferien. Det ble besluttet at det på nytt foretas en
evaluering av styrets arbeid i forkant av årsmøtet. 
Det er tatt kontakt med valgkomiteen for å sikre en hensiktsmessig prosess i forkant av det kommende
årsmøtet.
Styret gir honnør til MIF som klarte å redde plassen i OBOS ligaen.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

3. desember 2024

Per Fjeld-Olsen

657042ebfbd79eba1da04a2e

Anja Kristin Lønseth

6570666da99844ba4d428aba

Knut Arvid Syvertsen

65781af6703854dfbd3eb764

Mariann Eide

65781af6703854dfbd3eb74e

Per Fjeld-Olsen

2024-12-12 12:46 UTC

657042ebfbd79eba1da04a2e

Anja Kristin Lønseth

2024-12-12 12:03 UTC

6570666da99844ba4d428aba

Knut Arvid Syvertsen

2024-12-12 13:09 UTC

65781af6703854dfbd3eb764

Mariann Eide

2024-12-13 08:36 UTC

65781af6703854dfbd3eb74e
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Runar Martin Dammen

65781af5703854dfbd3eb743

Lars-Erik Olsen

657819fe672b7cdfd5b70f80

Følgende skal signere at protokollen er lest:

Geir Vetterstad Skinnes

65703d83e6fda2ba35d40555

Geir Vetterstad Skinnes

2024-12-12 11:53 UTC

65703d83e6fda2ba35d40555

Runar Martin Dammen

2024-12-12 14:13 UTC

65781af5703854dfbd3eb743

Lars-Erik Olsen

2024-12-16 12:54 UTC

657819fe672b7cdfd5b70f80



65781af6703854dfbd3eb759

 Eirik Fossen

65781af6703854dfbd3eb76f

 Terje Vold

Eirik Fossen

2024-12-12 12:03 UTC

65781af6703854dfbd3eb759

Terje Vold

2024-12-18 21:44 UTC

65781af6703854dfbd3eb76f
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